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لزوم معاینه فنی برای خودروهای وارداتی

سید محمد مهدی میرزایی قمی، مدیرعامل ستاد معاینه فنی خودروهای تهران: براساس قانون، خودروهای شخصی از 
زمان تولید به مدت 4سال و خودروهای عمومی به مدت یک سال از معاینه فنی معاف هستند. در حال حاضر خودروهای 

شخصی تولید داخل تیر۱۳۹۹ و ماقبل و خودروهای وارداتی تولید جولای۲۰۲۰ و ماقبل مشمول معاینه فنی هستند.

افتتاح مرکز جامعه پذیری و صیانت از بهبودیافتگان 
ســیدمحمد نقیــب، سرپرســت ســازمان خدمــات و مشــارکت های اجتماعی شــهرداری تهــران: در راســتای 
سیاستگذاری شهرداری تهران در ساماندهی آسیب دیدگان اجتماعی، نخستین مرکز جامعه پذیری پایتخت 

با نظارت عالی سازمان خدمات و مشارکت های اجتماعی و راهبری شهرداری منطقه۱۲ راه اندازی می شود.

ثبت نام خدام الحسین ع 
رضا محمدی، مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری تهران: ثبت نام دوره جدید طرح روضه رضوان برای 
اعزام خدام الحسین)ع( به کربلا در ایام اربعین حسینی شروع شد. متقاضیان از طریق پیام رسان های داخلی بله 

و ایتا به صفحه اختصاصی خادمان روضه رضوان به نشانی khademanerozerezvan مراجعه و ثبت نام کنند.

رانندگان تاکسی ، آتش نشان افتخاری می شوند
شــادی مالکی، مدیرعامــل ســازمان مدیریت و نظــارت بر تاکســیرانی شــهر تهــران: توافق همکاری ســازمان 
آتش نشانی و تاکسیرانی شهر تهران با هدف پیشگیری از بروز حوادث و مهار آتش با خاموش کننده های دستی 

به رانندگان تاکسی بسته شد. رانندگان پس از آموزش های ایمنی ، آتش نشان افتخاری می شوند .

گزارش کار امروز

مهم ترین اقدامات مدیریت شهری،کف مناطق رخ می دهد 
و همشــهری در پــی مطالبــه گــری از شــهرداری های مناطــق 
اســت تا مشــخص شــود در هر منطقــه هــر روز چــه اقدامی 

انجام شده است.

منطقه 

مراسم تعزیه و شــبیه خوانی اباعبدالله الحســین)ع( در دهه دوم 1
محرم از ســاعت ۱۸ تــا ۲۰ در میدانــگاه صالحیه برپا می شــود. این 

برنامه تا ۲ مرداد ماه ادامه خواهد داشت.

منطقه 

از ابتدای سال ۱4۰۳ تاکنون بیش از ۱۱۳۷۰ کیلوگرم پسماند خشک 9
توسط اداره مدیریت پسماند منطقه جمع آوری شد.

منطقه 

۵۰ اصلــه نهــال در بزرگراه شــهید فهمیده شــرق، خروجی ســتاری 5
و رفیوژ وسط خیابان شکوری کاشته و توسط تانکر آبیاری شد.

منطقه 

احــداث رفیوژ میانــی تقاطع حافــظ تا چهــارراه اســتانبول در محور 12
فردوســی و اصلاح هندســی در تقاطع های این محور و بازنگری در 

خط ویژه جمهوری به معاونان منطقه ابلاغ شد.

منطقه 

۱۲ هکتــار از اراضی بخش حریــم منطقه در مدتی کمتــر از ۲  ماه از 18
چنگال افراد ســودجو خارج شــد. هــدف از این فعالیــت صیانت از 

اراضی زراعی و حفظ باغات است.

منطقه 

از مکان های بی دفاع شهری و آسیب پذیر، کیفیت خدمات رسانی 3
معابر و خدمات شهری در حاشیه منطقه بازدید شد.

منطقه 

در بازدید ۳ ســاعته از ۳ محور اصلــی روند اجرای طــرح ۳۶۰ درجه 11
بررسی شد. این محورها شامل خیابان کلهر تقاطع بهزاد، خیابان 

جمهوری تقاطع اسکندری و خیابان کلهر تقاطع نوفلاح می شود.

منطقه 

پروژه مســافر واقع در بزرگراه آیت الله رئیسی، ضلع جنوب شرقی 16
ترمینال جنوب ۹۰ درصد پیشرفت فیزیکی داشته است. 

منطقه 

طــرح »الگــوی خدمــت« در ۵ محــور منتخــب در ایــن منطقــه در 7
خیابان هــای میرعمــاد، ســهروردی، شــریعتی، نامجــو و طالقانــی 

اجرایی می شود. 

منطقه 

دســتورات لازم بــرای رفــع چالش هــای مراکــز مددســرا و بهــاران با 14
رویکرد پیشگیری از آســیب های اجتماعی ویژه اقشار آسیب پذیر 

و کودکان کار صادر شد.

منطقه 

جلســه هماهنگی برگزاری مانورعملیاتی زلزلــه، پناه گیری و تخلیه 20
اضطراری به محل امن در مجتمع های مسکونی گلستان محدوده 

ناحیه۶ برگزار شد.

منطقه 

 ایمنی رمپ ورودی بزرگراه یادگار امام)ره( جنوب به بزرگراه حکیم 2
با نصب 4۰۰ متر  حفاظ فلزی طولی )گاردریل( ارتقا یافت.

منطقه 

در راســتای اجرای طــرح نگهداشــت شــهر و افزایش بهداشــت در 10
محیــط شــهری، پاکســازی و آب انــدازی انهــار روبــاز در خیابان های 

آذربایجان و طوس انجام شد.

منطقه 

همکاری بیمارستان ۱۵ خرداد و شهرداری منطقه در راستای حفظ 6
سلامت و بهداشت عمومی شهروندان بیشتر می شود.

منطقه 

بــا هــدف اجــرای سیاســت ها و اهــداف شــهرداری تهــران، طــرح 13
جمــع آوری زباله گردها و کتفی هــا در محله های ایــن منطقه برگزار 

می شود.

منطقه 

طرح فوریتی کف تراشــی کانیو و انهار، نظافت و پاکسازی حاشیه و 19
رفیوژ میانی در بزرگراه ها و معابر منطقه درحال انجام است.

منطقه 

به منظور رعایت استانداردهای اورژانسی، از ۱۹ پد بالگرد در سطح 4
منطقه با حضــور دکتــر قــادری، مدیریــت اورژانس هوایی اســتان 

تهران بازدید شد. 

منطقه 

عملیات شست وشــوی معابر فرعــی و اصلی و باغچه هــا، نظافت، 17
لایروبی و کانیوتراشی انهار در ناحیه ۲ و خیابان های شهید اخلاقی 

و سلامت انجام شد.

منطقه 

طــرح ایمن ســازی و رنگ آمیــزی بیــش از ۶ هــزار و ۵۰۰ مترمربع از 8
پل هــای مکانیــزه و معمولی عابــر پیــاده در بزرگــراه امــام علی)ع( 

اجرا شد.

منطقه 

4۰ هزار مترمربع از مســیر شــرق به غرب بزرگراه امــام رضا)ع( در 15
محدوده ســه راه ســیمان تا مقابل گردنه تنباکویی بهســازی شد تا 

مسیر تردد زائران آسان شود.

منطقه 

آســیب دیدگان اجتماعی منطقه با حضور خودروهای حامی شــهر 21
سازمان خدمات و مشارکت های اجتماعی ساماندهی شدند .

منطقه 

خانه سلامت محله سروآزاد با همکاری ســازمان هلال احمر طرح 22
جمــع آوری اقــلام دارویــی بــرای خدمت رســانی بــه زائــران اربعیــن 

حسینی)ع(را شروع کرد.

صفحه آرا: آرش شاه سمندی صفحه آرا: آرش شاه سمندی

قدردان زحمات شهردار تهران هستم
حجت الاسلام حمید رســایی، نماینده مردم تهران در 
مجلس: روز خوبی بود، اما اساســا با این بازدید ها نمی شود به 
میزان کارکرد و عملکرد یک مدیر پی برد، ولی حضور من در این 
بازدید بیشتر از باب قدردانی زحماتی بود که در دوره شهرداری 

آقای زاکانی در شهر تهران کشیده و تلاش کرده تا مشکلات مردم تا 
جایی که مقدور بوده، برطرف شود. بخشی از خدماتی که در تهران توسط شهرداری 

انجام شده قابل توجه بوده است و بخش هایی هم می شد که بهتر انجام شود.

 احیای پروژه های نیمه تمام
موضوع دیگری که می توان به آن اشــاره کــرد برخی از انتصاباتی اســت که در 
شهرداری تهران صورت گرفته که البته می شــد بهتر از این هم باشد، ولی در کل 
مشخص است در طول دوره ای که آقای زاکانی در شهرداری فعالیت کرده، زحماتی 

کشیده شده و تلاش های بسیاری صورت گرفته است؛ خصوصا در ایــن حــوزه 
اینکه برخی از پروژه ها تا قبل از روی کارآمدن مدیریت فعلی 
شهرداری نیمه تمام یا تعطیل شده بود که با همت آقای 
زاکانی و مدیریت فعلی شهر دوباره احیا شده است.

 عزم جدی مدیریت شهری برای
 حل معضلات پایتخت 

زهره سادات لاجوردی، نماینده مردم تهران در مجلس: 
الحمدلله در این دوره کارهای خوبی انجام شده و پروژه های نیمه تمام که در جاهای 
مختلف تهران وجود داشته یا به اتمام رسیده یا در حال پیشرفت است و ثمراتش برخی 
الان قابل مشاهده است و برخی آنطور که گزارش دادند در یکی دو سال آینده دیده 
می شود؛ ازجمله این موارد بزرگراه هایی است که در نقاط مختلف پایتخت در حال 
ساخت است و این موضوع به حمل ونقل عمومی شهر تهران کمک مؤثری می کند. 
همچنین پروژه های دیگری که امروز از نزدیک بازدید کردیم نشان دهنده عزم جدی 

مدیریت شهری برای حل معضلات و مشکلات تهران است.

حل معضلات تا 3سال آینده
معضل پسماندها یکی از مشکلات مهم شهر تهران بوده که امروز متوجه شدیم که با 
خرید دستگاه های زباله سوز ، زباله به برق تبدیل و در نهایت به صورت پسماند فشرده 
بدون کمترین آلایندگی تبدیل به کود می شود. همچنین با توجه به اینکه تهران 
مهاجرپذیر و دائما در حال گسترش اســت، توسعه خطوط و ملزومات حمل ونقل 
عمومی لازم است که خوشبختانه اتوبوس ها و تاکسی های برقی خریداری شده و 
برنامه ریزی ها برای توسعه خطوط مترو و سایر حوزه ها نوید این 
را می دهد که معضلات و مشکلات پایتخت ظرف 3سال 

آینده کاهش یابند.

 تجلی مدیریت جهادی در تهران
ســیدعلی یزدی خواه، نماینده مردم تهران در 

مجلس: دوره ششــم مدیریت شــهری در شهرداری و 
شورای شــهر معروف به مدیریت جهادی هستند. آنها توانستند با ورود به 
عرصه هایی که قبلا کسی جرأت ورود به آن را نداشت، مثل آرامستان های 
جایگزین تهران یا معضل زباله گردها یا آســفالت معابر، آنها را حل کنند. 
ریسکی که شــهردار تهران در زمینه خرید اتوبوس و واگن مترو از منابع 
داخلی و خارجی کرد، یا ایجاد مسیر اتوبوس های تندروی برقی و بهره مندی 

از فناوری هوشمند کار بزرگی است.

 پیگیری پروژه های بر زمین مانده
کار دیگر روددره فرحزاد بود که پس از یک توقف چند ده ساله انجام گرفت. با 
توجه به این مسائل باید بگویم که اقدامات شهری اقدامات قابل افتخاری است 
و به عنوان یک شهروند و خادم مردم از زحمات شهرداری سپاسگزاری می کنم. 
البته ممکن است در صدها هزارمیلیارد تومان کار و برنامه ای که پی ریزی شده، 
چند اشــکال کوچک هم به وجود بیاید اما خروجی کار و جمع به دست آمده 
به شدت مثبت است. این اهتمام عزیزان قابل تشکر است. بارقه های امیدش هم 
خودش را نشان می دهد مثل خرید واگن مترو که ازدحام مترو و اتوبوس های 

شهری را کم می کند. در دوره قبلی شــورا، عزا می گرفتند 
برای حقوق رانندگان ناوگان حمل ونقل و امروز به خرید 

اتوبوس و واگن رسیده ایم که مرحله ای مثبت است.

عملکرد درخشان در حوزه های مختلف
سردار اســماعیل کوثری، نماینده مردم تهران در مجلس: 
کارهایی که در شهر انجام شــده جای تقدیر و تشکر دارد. 
در دوره آقای قالیباف هم در بخش عمرانی کارهای بسیار 

خوبی انجام شــد، اما آقای زاکانی واقعا هم در زمینه فضای 
سبز اقدامات بسیار خوبی انجام داده و سرانه را بالا برده، هم در 

زمینه باز کردن گره های ترافیکی عملکرد خوبی داشته و هم نظمی به مسائل 
مالی شهرداری داده است.

تلاش برای شفافیت مالی
این درخواست و مطالبه مردم بود که شفاف ســازی شود و بدانند پولی که به شهرداری 
می دهند کجا هزینه می شــود. آقای زاکانی ســال گذشته در جلســه ای که با مجمع 
نمایندگان تهران داشت، گفت که ما اصلا از دولت پولی نمی خواهیم. ایشان به مسائل 
مالی شهرداری نظم داده و این نظم را در عمل پیاده کرده و همین 
باعث شده کارهایی که در دست انجام است با توانمندی خود 
شهرداری انجام شود. مردم هم می بینند بدون تبلیغ، کار 

انجام می شود.

 پروژه ها باید به مردم معرفی شوند
بیژن نوباوه وطن، نماینده مردم تهران در مجلس: پروژه های 
قابل توجهی در پایتخت اجرا می شــود، اما باید اطلاعات این 

پروژه در اختیار مردم قرار گیرد و شــهروندان با آنها آشنا شوند. 
چون اگر بخواهیم کارهای انجام شده در شهر تهران را ارزیابی کلی کنیم نیاز به مطالعه 
بیشتر داریم و این کار به شرط اطلاع رسانی دقیق صورت می گیرد. از طرفی بحثی که 
بسیار مهم است و ما در طرح های شهری مشاهده می کنیم، کارهای خوبی است که 
انجام شده و پروژه های بزرگی که در حال انجام است، اما متأسفانه مردم از این اقدامات 
و پروژه ها بی اطلاع هســتند. در واقع ما طبق اطلاعاتی که داریم کارهای بزرگی در 

حوزه های مختلف در تهران می بینیم اما اطلاعات لازم به مردم منتقل نمی شود.

 راهگشای مردم 
ما شــاهد انجام تعدادی پروژه تأثیرگذار در جنوب شــرق تهران هستیم که برای 
ساکنانش راهگشا هســتند. یا بزرگراه های زیادی در غرب تهران شکل گرفته که 
مشکلات ترافیکی را کاهش داده اند. اما متأسفانه اطلاعات این پروژه ها در اختیار مردم 
قرار نگرفته است. تمام این پروژه ها قابل توجه بوده و باید شهروندان 
از انجام آنها مطلع شــوند. تصمیمات خوبــی در حوزه های 
مختلفی گرفته شده و من فکر می کنم اطلاع رسانی در 

شهر تهران ضعیف انجام شده است.

 کارهای خوبی در حال انجام است
حجت الاســلام مرتضی آقاتهرانی، نماینده مردم 

تهران در مجلس :بازدید امروز بسیار رضایتبخش بود، فقط 
کاش زودتر از اینها انجام می شد. البته من می دانستم که آقای 

زاکانی کارهای خوبی دارد برای تهران و مردم شهر انجام می دهد ولی از جزئیات 
طرح ها و پروژه ها اطلاعی نداشتم. در این بازدید با گزارش هایی که ارائه دادند و 
سؤالات مطرح شده و پاسخ هایی که دادند، متوجه شدم که کارهای خیلی خوبی 
در این مدت انجام شده و فعالیت های بهتری هم در حال انجام 
اســت، به طوری که آدم وقتی که آنها را می شنود بسیار 
امیدوار می شود. به نظرم شهرداری هم مثل مجلس 
شورای اسلامی خیلی ضعف رسانه ای دارد که 

باید رفع شود.

 اجرای اقدامات زیرساختی خوب
ســیدمرتضی محمودی؛ نماینده مردم تهران در 
مجلس: پیش از بازدید در جریان بسیاری از اتفاقاتی که در 

دوره حاضر مدیریت شهری افتاده، نبودم اما دیدم که کارهای 
بزرگی انجام شده و بیشتر عملکرد ناظر به بخش زیرســاختی بوده که نتایج 
خوبی برای مردم خواهد داشت؛ از کارهای عمرانی تا نظام بخشی به حوزه مالی 
و حمل ونقل شهرداری. البته در بعد رسانه برخی سخنان گفته نشده و برخی از 
این خلأ سو استفاده کردند. به مدیریت شهری و آقای زاکانی تبریک می گویم. 
آنها از ذخایر انقلاب هستند و به این راحتی نباید دچار خدشه 
و حذف شوند. با همکاری دوستان در مجلس برای توفیق 
مدیریت شــهری تهران تلاش می کنیــم و امیدوارم 

دشمنان ناکام بمانند.

 باب توسعه بیشتر امور شهروندی باز خواهد شد
مجتبی رحماندوست، نماینده مردم تهران در مجلس: در 
حد این نیم روزی که ما نمایندگان تهران با آقای شهردار همراه 
بودیم و 50-40کیلومتر راه را با ایشــان تردد کردیم و از بعضی 
پروژه ها مثل دره فرحزاد و بزرگراه های شهر بازدید داشتیم، عملکرد 

ایشان را تحسین می کنم و معتقدم اگر همین روند ادامه داشته باشد 
باب توسعه بیشتری برای مردم در امور شهروندی توسط شهرداری باز خواهد شد و این 

برای پایتخت و ساکنانش یک دستاورد خوب محسوب می شود.

 اجرای همزمان پروژه ها
اگر بخواهم عملکرد شهرداری را در حوزه های مختلف مقایسه کنم باید بگویم آقای زاکانی 
یک مجموعه موازی را به حرکت درآورده، به این معنا که هم در حوزه حمل ونقل، هم فضای 
سبز، هم توسعه راه ها و ایجاد دسترسی ها و هم در دیگر امور به طور موازی کارهای خوبی 
انجام شده است. من در دوره های گذشته مدیریت شهری امکان چنین بازدیدهای میدانی 
از برنامه های شهرداری نداشتم اما برداشــت من با توجه به بازدید 
امروز این است که در این دوره فعالیت های مختلفی از سوی 
شهرداری به طور موازی در حال انجام است که امیدوارم 
به خوبی پیش  برود تا مردم ثمره آن را شاهد باشند.

اجرای پروژه های امیدبخش
ابراهیم عزیزی، عضو هیأت رئیسه مجلس شورای اسلامی: 
مردم تهران حق دارند از خدمات و امکانات بهتری در شهر بهره مند 

شوند. مسائلی چون محیط زیست، فضای سبز و توسعه حمل ونقل 
عمومی مهم است و ما هم به عنوان نمایندگان مردم در مجلس روی مسائل تهران تمرکز 
داریم و در تلاشیم که جلساتی در محله ها برگزار و با مردم گفت وگو کنیم. پروژه هایی که 
از آنها بازدید کردیم، به نوعی امیدبخش بودند؛ چراکه این پروژه ها نشان می دهد حرکتی 
براساس کارآمدی و خدمت به مردم شروع شده اســت و باید تلاش کنیم که شهر در 
حوزه های مختلف پیشرفت کند. برای تحقق این هدف هم باید خدمات باکیفیت و ارزان 

و امیدبخش در حوزه های مختلف به شهروندان ارائه شود. 

 ضرورت تشکیل کارگروه های تخصصی
پروژه های تهران نشان دهنده کار و تلاش و امید بودند و امیدوارم این حرکت با شتاب 
بیشتری جلو برود. البته نباید از تشکیل کارگروه های تخصصی، مردمی و کارشناسی 
غافل شد. اگر ما روی مسائل شــهری ازجمله حمل ونقل عمومی تمرکز کنیم و این 
مسائل در کارگروه های تخصصی بررسی و موانع رفع مشکلات 
و راهکارهای درســت ارائه شــود، قطعا در پیشرفت شهر و 

خدمت رسانی به شهروندان موفق تر خواهیم بود. 

 کارهای بزرگی در 3سال انجام شده است 
ابوالفضل ظهره وند، نماینده مردم تهران در مجلس: درباره بازدید 
از پروژه های شهرداری اصلا امیدوار نبودم؛ اما در برنامه شرکت کردم 
و از دیدن کارهای بزرگی که توسط شهرداری تهران در 3سال اخیر 
انجام شده و همچنان در حال انجام است، خوشحال شدم. البته انتقاد 

هم کردم و دارم که چرا شهردار و شهرداری متناسب با کاری که صورت 
گرفته، اطلاع رسانی نکرده اند و کار رسانه ای ضعیف بوده است. اطلاع رسانی درست باعث 
می شود مردم بدانند زیر سایه مدیریت شهرداری چه می گذرد. همچنین نگاه مردم به شهر و 
شهرداری تغییر می کند و همکاری شهروندان جلب و جذب می شود. به طور کلی شهرداری 

اقدامات خوبی در این دوره انجام داده است که نباید آنها را نادیده گرفت. 

نقاط قوت شهرداری
کارهای عمرانی، توجه ویژه به مســائل مالی و هزینه کرد و نظارت بر فساد، نقاط قوت 
شهرداری تهران محسوب می شود. البته ساماندهی معتادان متجاهر در رأس عملکرد 
خوب شهرداری تهران قرار دارد و امروز شاهد کاهش چشمگیر معتادان متجاهر در شهر 

هستیم. نکته قابل تامل این است که ساماندهی معتادان متجاهر با 
نگاه انسانی صورت گرفته است؛ به ویژه از این نظر که به رهایی 

از دام اعتیاد و اشتغال این افراد هم توجه شده است. 

کارهای زیربنایی را به اطلاع مردم برسانید
 کامران غضنفری، نماینده مردم تهــران در مجلس: در 
بازدیدی که امروز از برخی پروژه های شــهرداری داشتم به این 
نتیجه رسیدم که اقدامات خوب و راهبردی برای پایتخت نشینان 
در حوزه حمل ونقل و ترافیک، کاهش آلودگی هوا و آسایش مردم 

در رفت وآمد توسط مدیریت فعلی شهرداری تهران انجام شده است. 
این کارهای زیربنایی است که ما به عنوان نمایندگان مردم از آنها اطلاعی نداشتیم و بهتر 
است که انجام این اقدامات و فعالیت های عمرانی به طور دقیق به گوش مردم برسد. باید 
مردم اطلاع داشته باشند که چه پروژه های عمرانی در دست انجام است و فعالیت های 
عمرانی که توسط شهرداری در حال انجام است، چه پیشرفت هایی داشته است. همین 
اطلاع رسانی درباره فعالیت های شهرداری در ایجاد امید برای مردم که مقام معظم 

رهبری هم بر آن تأکید کردند، نقش مؤثری خواهد داشت.

 استفاده بهتر از سرمایه شهر
شــهرداری کارهای خوبی می کند، اما یک نقطه ضعف دارد که در شهرداری های 
قبلی هم بوده و مختص این شهرداری نیست. شهرداری پول های هنگفتی دارد که 

باید برای آنها فکری کند تا ســرمایه های شهر بهتر استفاده 
شــود و شــاهد دوباره کاری در محله ها مثلا در اجرای 

پیاده رو سازی  و جدول کشی ها نباشیم.

 همدلی لازمه پیشرفت است
فرهاد بشــیری، نماینــده پاکدشــت در مجلس: 

اقدامــات خوبــی در تهــران در حــال انجــام اســت؛ مثلا 
بزرگراه شوشــتری یــا چهارباغ مصــلای تهران کارهــای قابل 

تقدیری است. در توسعه حمل ونقل عمومی و فضای ســبز هم کارهای بزرگی 
صورت گرفته اســت که آلودگی هوای پایتخت و شهرهای اطراف را کم می کند. 
البته یکی از ویژگی های دمکراسی این است که لزوما نباید همه مشابه و از یک نظر 
صحبت کنند و نظرها می تواند متفاوت باشد تا تصمیمات پخته تر و دقیق تر گرفته 
شــود. البته اینکه مقام معظم رهبری توصیه به همدلی برای همه مدیران کشور 
داشتند، باید سرلوحه همه اقدامات و رویکردهای مسئولان باشد؛ اما نقد و بحث و 

تحلیل هم باید صورت گیرد و لازمه یک جامعه فعال همین است. 

 نقاط قوت هم نادیده گرفته نشود 
در عین حال باید خیرخواهانه نقد صــورت گیرد تا مردم آزرده و نگران و مایوس 
نشوند. در عین اینکه باید کاستی ها دیده شود، نقاط قوت هم نباید نادیده گرفته 
شود. مثلا در مورد واردات واگن های شبکه مترو یا واردات اتوبوس از چین که در 
ماه های اخیر توسط شهرداری تهران مطرح شده، مجلس صحبت هایی داشته که 
اولویت نخست در این زمینه حتما تولید داخلی باشد و جایی 
که این تولید جوابگوی نیاز کشور و شهرها نیست، وسایل 
نقلیه مناســب و خوب تهیه شــود تا برای کاهش 

آلایندگی هوا کار دقیقی صورت گیرد. 

مدیریت تهران دشوار است
زینب قیصری، نماینده مردم تهران در مجلس: با توجه 

به اینکه تهران یک ابرشهر است و قلب تپنده کل کشور حساب 
می شود، طبعا مدیریتش دشوار است به ویژه اینکه مسائل پیچیده ای 

دارد که برای حل آنها نیاز به منابع مالی کلان است. خوشبختانه ما در حال حاضر 
می بینیم در شــهر اقدامات خوبی درحال انجام است، ازجمله توسعه بزرگراه ها، 
مدیریت پسماند، گسترش حمل ونقل عمومی و خطوط ریلی و... اینها اقدامات 
خوبی است ولی با توجه به جمعیت و گســتردگی تهران این خدمات پاسخگو 
نیست و باید بیشتر شــود. در موضوعات اجتماعی و فرهنگی هم اتفاقات خوبی 

افتاده مثل ساماندهی معتادان و ساخت بوستان های ویژه بانوان.

 توجه بیشتر به ایمن سازی 
در کنار این فعالیت ها، موضوع ایمن سازی شهری هم باید مدنظر باشد. با توجه به اینکه 
تهران روی گســل های مهمی قرار دارد، حتما باید ساختمان های ایمن ساخته شود، 
خانواده ها به نوسازی بافت فرسوده تشویق شــوند و مراکز عمومی هم نظارت شود تا 
به سمت استانداردســازی پیش بروند. البته یک موضوع دیگر که دغدغه بنده است 
گسترش نیافتن تهران است. تهران شهری است که به اشباع رسیده و باید شرایطش 
بهبود بخشیده شود و دیگر ضرورتی ندارد گسترده تر شود. همچنین ساماندهی حومه 
تهران مثل پردیس و حاشیه غربی و جنوبی تهران هم موضوع مهمی است و ضرورت 

دارد مردمان آنها نیز خدمات بیشتری دریافت کنند و نیازها و 
اولویت هایشان رعایت شود، در واقع باید تمرکززدایی داشته 

باشیم و همه خدمات را برای مرکز استان نخواهیم.

 رخداد خدمات بزرگ
حسین حق وردی، نماینده شــهریار، قدس و ملارد: 

بسیاری از اقداماتی که در شهرداری تهران صورت گرفته، آنطور 
که باید اطلاع رسانی نشده است. یکی از ویژگی هایی که در این دوره در جریان بوده، 
جامعیت نگاه مدیریت شهری نسبت به تمام مسائل اســت و توجه آنها به مسائل 
تهران تک بعدی نبوده است. در زمینه های اجتماعی، فرهنگی ،عمرانی و خدماتی 
کار صورت گرفته است. تعیین تکلیف بدهی های سنگینی که از دوره های قبلی باقی 
مانده بود، کار بزرگ این دوره محسوب می شود که معادل بودجه امسال کل شهر 
تهران است و 20سال انباشته شده اما تعیین تکلیف و مشکلات بانکی نیز رفع شد. 
در مسائل اجتماعی نیز ساماندهی معتادان متجاهر صورت گرفته که قبلا در شهر 

دیده می شدند و بسیار انگشت شمار در شهر از آنها باقی مانده است.

تحول در مدیریت شهری تهران
در زمینه حمل ونقل نیز خرید وسایل نقلیه برقی صورت گرفته، حتی در بزرگراه هایی 
که در شهر ساخته شده نیز کار بزرگی است. همه اینها نشان از تحول در مدیریت 
شهری تهران است که همه در حال رخ دادن است. درخصوص اعضای منتقد شورای 
شهر بحث کلی من این است که وقتی به عنوان جریان انقلابی 
دســتاوردها را می بینیم چرا پاس گل به رقیب بدهیم؟ با 
عدد و رقم می شود مقایسه ها را انجام داد و دید که کار 

بزرگی صورت گرفته است.

جامعه نگری در راهبردهای مدیریت شهری
روح الله ایزدخواه، نماینده مجلس شــورای اسلامی: 
عمکلرد مدیریت دوره ششم و شهردار تهران در چند وجه قابل 
بررسی است. اول اینکه به لحاظ اداری و سازمانی بازخوردی 
که از کارکنان شهرداری گرفتیم، رضایتمندی بیشتری نسبت 

به دوره قبل دارند، چرا که تعامل مدیــران و کارکنان مبتنی بر 
اخلاق بوده است. دوم در مجموعه راهبردهای مدیریت شهری یک جامعه نگری 
و نگاه اجتماعی و فرهنگی خاصی دیده می شــود که در دوره های قبل کمتر به 
چشم می خورد؛ به این معنی که شهرداران ادوار گذشته درحوزه های عمرانی و 
خدمات شــهری تمرکز می کردند اما در این دوره علاوه بر این موارد، شهرداری 
روی نهادهای فرهنگی و اجتماعی هم تمرکز داشته است. نمونه بارز این اقدامات، 
ساماندهی آسیب های اجتماعی است که شهرداری تهران متکفل شد و این کار 

بزرگی بود.

خدا قوت به شهردار
همچنین توجه به معیشت و اقتصاد خانواده ها بود که منجر به توزیع اقلام اساسی 
با قیمت و کیفیت مناسب شد. به طور کلی اقدامات خوبی در این دوره انجام شده 

و جا دارد به شهردار تهران و تلاشگران شهرداری تهران خدا 
قوت بگویم و امیدوارم در این دوره، بعُد مردمی ســازی  

فعالیت شهری بیش از بیش مشهودتر شود.

مردم باید از کارهای اجرایی مطلع شوند
ابوالقاسم جراره، نماینده مردم تهران در مجلس: در این 
بازدید فرصتی فراهم شد تا نمایندگان از تعدادی از پروژه های 
شهری بازدید کنند، زحمات شــهردار تهران را ببینند و از 

نزدیک با مسائل موجود شهری آشنا شوند. این بازدیدها نگاه 
به مجموعه کارهای انجام شده را عمیق تر و شناخت را نسبت به 

مسائل موجود بیشتر می کند. این یک نیاز است که عملکرد آقای دکتر زاکانی در 
کل دوره مسئولیت شان در این سمت برای مردم بیان شود و شهروندان از کارهایی 

که در حال انجام است مطلع شوند. 

پرداخت دیون و بدهی های قبلی
ما از پروژه های خوبی که آقای دکتر زاکانی چه در حوزه عمرانی و چه در حوزه های 
اجتماعی شروع کرده است، بازدید کردیم. همچنین در زمینه فضای سبز اتفاقات 
خوبی را دیدیم و به ایشان و مجموعه شهرداری خداقوت می گوییم. آنچه در میان 
کارهای انجام شده بیش از دیگر موارد برای من قابل توجه بود، پرداخت دیون و 
بدهی هایی است که انضباط مالی بسیار خوبی در شهرداری ایجاد کرده و اینها 
به شفافیت و سالم سازی کار خیلی کمک می کند. در دوره مدیریت آقای زاکانی 
موضوعات جدیدی هم در شهر تهران شکل گرفت که در مناسبت های مختلف 

دیدیم؛ از قبیل جشــن های کیلومتری یا تغییر فضای شهر 
متناسب با شعائر اسلامی. اینها کارهای خوبی است که 

در این دوره تقویت شده و من به سهم خود به این 
دوستان خداقوت عرض می کنم. 

 گام های روبه جلوی شهرداری تهران 
در دوره ششم

مالک شریعتی، نماینده مردم تهران در مجلس: عملکرد 
هر مدیر باید در مقایسه با آنچه تحویل گرفته و آنچه تا کنون 

انجام داده، بررسی شود. خوشبختانه مدیریت شهری دوره ششم 
در همه حوزه های عمرانی، فرهنگی و حمل ونقل توانسته گام های روبه جلو بردارد. 
در حوزه فرهنگی رویدادهای بزرگی چون راهپیمایی غدیر و راه اندازی افطار خونه 
رقم خورد که بی نظیر بود. در بعضی از حوزه ها مانند معتادان متجاهر که در ادوار 
مختلف مدیریت شهری آرزو بود، موفق عمل کرده است. جمع آوری کلونی معتادان 
متجاهر و ساماندهی آنها کار بزرگی بود که انجام شد و امروز این کلونی ها به فضاهای 

عمومی، بوستان ها و محل استفاده خانواده ها تبدیل شده است.

از توسعه حمل ونقل تا نوسازی بافت  فرسوده
بخش زیادی از بودجه شهرداری تهران به حوزه حمل ونقل عمومی اختصاص داده 
شد و شاهد نوسازی، بازسازی و برقی سازی ناوگان هستیم. این کار از یک سو سبب 
رضایتمندی شهروندان شده و از سوی دیگر زمینه کاهش آلودگی هوا را فراهم کرده 
است. همچنین نیاز هست کارهایی در حوزه بافت های فرسوده انجام شود که در این 
حوزه نیاز به همکاری دولت است. امیدواریم دولت جدید هم این 
اهمیت را درک کند تا بافت های فرسوده و ناپایدار شهری 
سریع تر به نفع مردم با مشوق هایی که داده می شود، 

بازسازی شود.

تحقق کار بزرگ در حمل ونقل عمومی 
حسین صمصامی، نماینده تهران:براســاس آنچه در 
بازدیدها از پروژه های شهری دیدیم و آقای دکتر زاکانی ارائه 
کردند، عملکردشان در حوزه های مختلف واقعا قابل تقدیر 
اســت؛ چه از نظر کاهش بدهی های شهرداری به بانک ها و 

اینکه وضعیت بانک شهر بهتر شده و چه در زمینه پروژه های 
سنگینی که در کلانشهر تهران شروع شــده و در حال اجراست. من متأسفانه 
فرصت بازدید از اکوپارک فرحزاد را نداشتم اما از دیگر پروژه های شهری ازجمله 
بلدیه و همچنین پروژه بســیار عظیم آزادراه شهید شوشتری بازدید کردم. در 
این پروژه عظیم کار به خوبی پیش رفته، قسمت هایی آسفالت شده و تملک های 
خوبی هم برای ادامه پروژه انجام شده است. اجرای پروژه آزادراه شهید شوشتری 

اتفاق با ارزشی است که می تواند بار ترافیکی را برای مردم تهران کمتر کند.

 اقدامات قابل تقدیر
همچنین براساس گزارش هایی که در این بازدید ارائه شد کار آقای دکتر زاکانی 
و مجموعه شهرداری تهران در حوزه حمل ونقل عمومی پایتخت، کار بزرگی بوده 
و چه در زمینه اتوبوس هایی که به ناوگان شهری اضافه شده 
و چه دیگر پروژه های مرتبط با این موضوع و همین طور 
تامین های مالی   که در ایــن رابطه از طریق چین 

انجام شده، بسیار قابل تقدیر است.

جلوی تخلفات در ثبت نام وام فرزند آوری گرفته شود
برای وام فرزندآوری اقدام کردم که گفتند فعلا سامانه 
بسته است و امکان ثبت نام حضوری نیز وجود ندارد، اما 
بعضی از کافی نت ها ۲ میلیون می گیرند و به قول خودشان 
به وسیله روبات ثبت نام و تعیین شعبه هم می کنند که 
من هم مجبور به این کار شده و موفق به ثبت نام و تعیین 
شعبه شدم و اکنون روال دریافت وام را طی می کنم. واقعا 
این چه وضعی اســت که برای یک وام مصوب از طریق 
کانال های غیرعادی و اصطلاحا بازار سیاه اقدام کنیم و 

جواب بگیریم؟
ممدوج از کرمانشاه 

 
بیمارستان فوق تخصصی بوعلی چادگان در حد درمانگاه 

محلی خدمات می دهد
بیمارستان بوعلی شهرستان چادگان استان اصفهان ۲۲ اسفند 
۱3۹۵ به بهره برداری رسید. در ابتدا چند جراحی در آن انجام 
شد ولی به دلیل نداشتن تیم پزشکی، دکتر جراح و بیهوشی 
و تخصص های مورد نیاز در اتاق عمل، قسمت جراحی تعطیل 
شد. بیمارستانی که مجهز  است و با امکانات فوق تخصصی بنا و 
تجهیز شده اکنون فقط به صورت پزشک عمومی و تزریقات و 
ویزیت متخصص هفته ای 3-۲ روز دایر است و به حد درمانگاه 
محلی رسیده است. این بیمارســتان اینترنت ندارد و وقتی 
مریضی به شهرستان های همجوار اعزام می شود، نمی توانند با 
سیستم ارجاع بیمار را بفرستند تا در سیستم مالی دچارمشکل 
نشود و بتواند از بیمه های تکمیلی دیگر استعلام بگیرد. واقعا 
حق است که ۹سال بعد از افتتاح بیمارستان، کارتخصصی در 

آن شروع و بیت المال به نفع مردم استفاده شود.
راستگویان از چادگان 

لزوم نظارت بر عملکرد و تعهدات شرکت های خودروسازی
 ســال ۱40۱برای تحویل پژو ۲07اتومات به مبلغ 4۱۲میلیون 
تومان در سامانه یکپارچه خودرو ثبت نام کردم و موعد تحویل 
تابستان ۱403اعلام شد. الان بعد از گذشت ۲سال می گویند 
که به علت ارتقا یافتن خودرو قیمت آن به 60۹میلیون تومان 
رسیده است و تازه موعد تحویل هم اسفند ماه امسال است. من 
یک کارمند هستم که با گرفتن وام و قرض مبلغ اولیه را فراهم 
کرده بودم، حالا  این مبلغ اضافه را از کجا بیاورم؟ این نقض حقوق 
مشتریان است و باید با چنین شرکت هایی برخورد قانونی شود.
زراعتی از تهران

غرامت فصل بهار کشاورزان ایلامی پرداخت نشد
بارش تگرگ بهاری در شهردهلران استان ایلام خسارات فراوانی 
را به زمین های کشاورزی و محصولات کشاورزان وارد کرد و موجب 
تخریب و آسیب دیدن 33 هزار تن از محصولات گندم و کلزای این 
استان شد. کشاورزان زحمتکش این استان تمام سال را به امید 
برداشت محصول و کسب درآمد بودند که با این اتفاق دسترنجشان 
به باد رفت. از آن زمان چشم امیدمان به یاری مسئولان است تا با 

پرداخت غرامت، بخشی از این ضرر و آسیب را جبران کنند.
 جمعی از کشاورزان دهلران

عدم بازگشایی سهام عدالت استانی تا کی ادامه دارد
درحالی که مقرر شــده جلسات شــورای عالی بورس طبق 
برنامه ریزی هابه صورت ماهانه برگزار  شود و مجامع شرکت های 
سرمایه گذاری استانی سهام عدالت با مدلی که شورای عالی 
بورس تصویب می کند برگزار شــود و به نظر می رســد این 
روال در حال انجام گرفتن اســت و خبری از بازگشایی سهام 
عدالت استانی نیست. قاعدتا بعد از برگزاری مجامع با مصوبه 
شورای عالی بورس نمادها بازگشایی خواهند شد، چرا که اساسا 
نماد این شرکت ها با مصوبه شورای عالی بورس متوقف است. با 

این همه مجامع برگزار شد و خبری از بازگشایی نیست.
ابوذری از تهران 

تعداد قطارهای سریع السیر صادقیه به کرج افزایش یابد
تعداد قطارهای مسیر صادقیه به کرج واقعا جوابگوی این  تعداد  از 
مسافر نیست. تعداد صندلی های این قطارها کم است و مسافرانی 
که نمی توانند تمام مســیر را روی پا بایستند مجبورند که سوار 
قطارهای عادی شوند. مشکل قطارهای عادی هم این است که در 
همه ایستگاه ها توقف می کند و گاهی این توقف چند دقیقه طول 
می کشد و موجب تلف شدن وقت مسافرانی می شود که خسته از 
سرکار برگشته و می خواهند هر زودتر به منازلشان بروند. مطمئنا 
افزودن چند قطار سریع الســیر دیگر به این مسیر مشکلات 

مسافران را تا حد زیادی حل خواهد کرد.
خدابنده لو از تهران

معین خودرو به تعهداتش عمل کند
4۵روز قبل به دنبال اطلاع رســانی های گسترده برای دریافت 
خودرویی از نوع هیوندا مبلغی بیش از ۲میلیارد تومان به حساب 
شرکت معین خودرو واریز کردیم و قرار بود 7۲ساعت بعد قرارداد 
ببندند که هنوز قرارداد نبسته اند. نه تلفنی پاسخگو هستند و نه 
سایت فعال است. تمام خطوط بوق اشغال می زنند. اکنون معلوم 
شده افراد دیگری که چندین ماه قبل پول واریز کرده و قرارداد هم 

بسته اند هنوز خودرویی دریافت نکرده اند. 
موسی نژاد از همدان 

پرتاب در فاضلاب هر روز صبح در سعید آباد تبریز
در محله ســعید آباد در چاه های آب و فاضلاب فلزی اســت که 
رســیدگی به وضعیت آنها صورت نمی گیرد و به حال خود رها 
شده اند؛ چرا که در سه راهی سعید آباد مقابل نانوایی واقع در خیابان 
ثقه الاسلام تبریز جنب مرکز بهداشت در هشت متری قمر بنی 
هاشم هر روز صبح در فلزی آب و فاضلاب محله سعید آباد به علت 
خروج هوا با فشار زیاد پرتاپ می شود و هر صبح با صدای ناهنجار 
بلند می شویم. گویی در دل کارخانه ای پرسر و صدا زندگی می کنیم. 
وفایی از تبریز 

شماره تلفن ارتباطي با خوانندگانبا مردم

ارسال پیام کوتاه خوانندگانپیامک

  bamardom_hamshahri@تلگرام با مردمپیام

قدردانی نمایندگان مردم از شهرداری
نمایندگان مجلس از ابرپروژه های عمرانی پایتخت بازدید کردند

»۱77پــروژه در کل مجموعه فنی و عمرانی تعریف شــده که بخشــی 
افتتاح شده و بخشی هم در ماه های آینده در تمام مناطق به بهره برداری 
می رســند. هیچ بزرگراهی نداریم که در آن طرحی اجرا نشده یا در حال 
اجرا نباشد. 3۸پروژه فرهنگی و اجتماعی در حال پیگیری است و...« اینها 
بخشــی از گفته های هادی حق بین، معاون فنی و عمران شهردار تهران 
در دویست و پنجاهمین جلسه شورای شهر بود و اعلام شد که این روزها 
تهران به کارگاه عمرانی بزرگی تبدیل شده است. برای تأیید این موضوع، 
از نمایندگان مجلس دعوت شــد تا از پروژه ها بازدید داشته باشند و این 
رویداد روز گذشــته با حضور ۲3نماینده مجلس تهران برگزار شد. این 
نمایندگان از ابر پروژه های بزرگراهــی، عمرانی و فرهنگی دیدن کردند و 
در جریان آخرین وضعیت شان قرار گرفتند؛ نمایندگانی که برخی شان در 

این باره نظراتی داشتند که در ادامه می خوانید.

گروه شهریگزارش


